
 
 PROTOKOLL 
LAHOLMS KOMMUN Plats: Sal 107 Våxtorpsskolan 

Ungdomsforum Datum 19/4 2024 

Dnr: KS 2024-82/30  

 
Plats och tid Sal 107 Våxtorpsskolan, 240419, 10.00-12.00  

 
Ungdomar  
Filip Arvidsson Osbecksgymnasiet 

Erica Larsson Osbecksgymnasiet 

Josefin Gustafsson Osbecksgymnasiet 

Elin Bengtsson Osbecksgymnasiet 

Olivia Lämpegård Lagaholmsskolan 

Edith Hall  Lagaholmsskolan 

Inez Emilsson Lagaholmsskolan 

Ebba Hellstrand Lagaholmsskolan 

Jerry Nagy  Veingeskolan 

Alvar Jardelid Veingeskolan 

Laban Skog  Veingeskolan 

Gustav Appelgren Våxtorpsskolan 

Mattias Plichta Våxtorpsskolan 

  

Politiker     

Thor Gunnar Bjelland Kommunfullmäktiges ordförande 

Kjell Henriksson Vice ordförande i kommunstyrelsen 

Gudrun Pettersson Ordförande i kultur och folkhälsonämnden 

Åke Hantoft Utbildningsnämndens ordförande 

   
Övriga deltagande   

Richard Mortenlind Utbildningschef 

Anders Einarsson Kommunchef 

Kalle Hansson Ung i Laholm 

Jenna Lundh Ung I Laholm 

Christer Sjöberg Revisionen 

Alma Vodenicarevic Social hållbarhetsstrateg Region Halland 

Karin Jansson Social hållbarhetsstrateg Region Halland 

 
  
Utses att justera    
 
 
Ordförande  __________________________________ 
  Gustav Appelgren 

 
 
Sekreterare                __________________________________ 
 Daniel Liljedahl, Fritidsledare 

 
Justerare __________________________________  Erica Larsson 

 

Time Keeper               __________________________________ 

  Elin Bengtsson 
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1.  Mötet öppnas 
Thor Gunnar Bjelland öppnar mötet.  
 
2.  Val av justerare och time keeper 
Erica Larsson och Elin Bengtsson väljs. 
 
3. Godkännande av dagordning 
Mötet godkänner dagordningen. 
 
4. Genomgång av föregående mötesprotokoll 
Daniel går igenom föregående protokoll.  

• Duschbåsen har inte satts upp, Anders E tar bollen och kollar var det brustit.  

• Daniel nämnde ett alternativ till avslutningsmiddag den 30:e maj, att Daniel 
lagar en trerättersmiddag på Aktivitetshuset.  
 

Beslut: Ungdomarna godkände förslaget. 
 
5. Revisionen kommer på besök. 
Christer Sjöberg förklarar vad Revisionen gör och dess syfte. 
 
6. Social hållbarhetsstrategi  
Alma Vodenicarevic och Karin Jansson besöker Ungdomsforum och pratar om 
social hållbarhetsstrategi. Ungdomarna sattes i smågrupper för att diskutera om 
det fattas fritidsaktiviteter i kommunen. Hur man kan motverka att unga slutar 
tidigare i åldrarna idag? 

- Ungdomarna lyfter upp att man inte vill ha så många måsten, då det är 
ganska mycket press från skolan. Därför är gymmen populära, då dem 
anpassas efter varje individs dygnsrytm och schema. 

- När man kommer upp i åldern, så ökar pressen på prestation, vilket får 
många att sluta. 

- Skärmar tar upp mycket av tiden, där fritidsaktiviteter blir lidande. 
- Det är väldigt dyrt, vilket får många att avstå. 
- Det är ofta mycket fokus på idrott. Dem som vill göra andra saker, har inte 

så stora möjligheter till det. 
- Det behöver även finnas i närheten, många bor utspritt i kommunen, vilket 

kan göra det svårt. 
- Skulle kollektivtrafiken bli bättre, så ökar möjligheten till att använda sig av 

större städers utbud. 
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7. Aktuella ungdomsfrågor 
 

• Info från elevråden 
 

- Osbecksgymnasiet  
De har inget nytt att berätta. 
 

- Lagaholmsskolan 
De har pratat lite kring avslutningsmiddag för niorna. Nya soffor är beställda, 
för pengar från 200 000 kr processen. Lagaholmsskolans elever önskar att 
få se sin nya skolas byggnadsplan. Richard M lovar att dem ska få se den. 
 

- Våxtorpsskolan 
Vecka 22 ska de ha en spexvecka. I samma period ska det utvärderas hur 
mobilförbudet har varit. Mattesalarna på skolan har börjat renoveras. 

 
- Veingeskolan  

De har inget nytt att berätta.  
 

• Övriga evenemang/info från Ung i Laholm 
- Nästa vecka åker två fritidsledare ner till Amsterdam för att ett besök inför 

ERASMUS projektet där nere i sommar. 
- Sommarkul i Hjörnered är godkänt och kommer bli av. 
- Imorgon lördag är det UKM festival i Balckboxen på Campus Laholm.  
 

 
8. Ungdomars frågor till politikerna  
 

- Blir det någon folkomröstning kring nedläggningen av byskolorna? Krister 
Henriksson svarar att de inte vet än. Åke Hantoft förklarar varför det inte är 
säkert att det blir av. Det krävs att 10 procent av de röstberättigade har 
skrivit på, sen efter det är det upp till politiken att avgöra om det ändå ska bli 
av. 
 

- Hur mycket kommer kommunen spara in på att lägga ner skolorna? Åke H 
svarar att det finns en bra presentation kring det. Richard M lägger till att 
skolorna inte har tillräckligt med elever på alla skolor. Det blir därför väldigt 
dyrt.  
 

- Hur ser framtiden ut för Veingeskolan, då färre elever kommer gå på 
högstadiet där? Richard M säger att de har räknat på det och menar på att 
de har tillräckligt med elever för att driva skolan. Antalet lärare kommer dock 
anpassas precis som alltid efter antalet elever. Richard berättar även var de 
berörda skolornas elever ska ta vägen. 
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- Lagaholmsskolans elever önskar att få höra vad som sas på 
Ungdomskonferensen. Anders Einarsson berättar. Det handlade i stort om 
kollektivtrafiken. 

- Eleverna på Lagaholmsskolan undrar varför Ungdomsforum aldrig är på 
Lagaholmsskolan. Daniel svarar att de använt Aktivitetshuset för det varit 
smidigt. Daniel lovar att prata med Mikaela på Lagaholm kring möjligheten 
att ha det på Lagaholm om det önskas. 

 
 
9. Politikernas frågor till ungdomsforum 
 

- Åke H ställer frågan till ungdomarna om vad gymnasieeleverna tycker om 
det förändrade betygsystemet? Ungdomarna undrar vad det innebär, för de 
har inte koll på det. Richard M förklarar vad det innebär och hur det kommer 
fungera. 

- Anders Einarsson undrar vad ungdomarna tycker om 200 000 kr processen 
och om den bör fortsätta? Ungdomarna tycker det är bra, man ser att det 
verkligen händer. 

- Gudrun P undrar vilka som är med i en förening? Nästan alla svarar ja på 
den frågan.  

 
 
10. Eventuella ansökningar om idépengar 
Daniel läser upp en ansökan från en ungdom som söker pengar till ”UKM mat”.  
 
Beslut: Ungdomsforum beslutar att de inte blir beviljade hela summan, utan 3000 
kr i stället för 4000 kr.  
 
11. Övriga frågor  
 

- Jenna Lundh informerar kring Ung i Laholms återkommande initiativ om 
Aktivitetsråd. Aktivitetsråden utgår geografiskt från nuvarande mötesplatser 
men projekt eller aktiviteter är inte knutna till att utföras i dessa lokaler. 
Aktivitetsrådet är en möjlighet för ungdomar att kunna skapa och genomföra 
aktiviteter som är intressanta och som inte alltid representeras av 
föreningslivet eller finns i Laholms kommun. Utförandet av aktiviteten kan 
också begränsas av den aktuella frågan om bristande 
kollektivtrafiksmöjligheter. Aktiviteter planerade av råd förbättrar utbudet, 
motsvarar önskemål och förbättrar den geografiska placeringen genom att 
Ung i Laholm är förflyttningsbara ut på glesbygden.  

 
12. Mötet avslutas 
 
Gustav avslutar mötet. 
 
 


